
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 09. 04 2024 

 

Side 1 

 

 
Deltagere: Peter Vilain, Lea Munch, Tove Andersen, Svend Larsen, Bent Cramer, Hanne 
Heilmann 
  

Fraværende: Christian Roed 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Dagsorden godkendt med 4 tilføjelser til dagsordenen. 

 

 

2. Opfølgning på sidste møde 

 

Vi har fået penge for personalejulefrokosten fra både 101 og 102. 

 

 

3. Nyt fra ejendomskontoret 

 

Vask af affaldsbeholder kommer i uge 16. Vi opfordrer til at ejendomskontoret 

afvasker tromlerne med jævne mellemrum så de ikke er ulækre. 

 

Opstart på fugning af udhæng i de sidste 4 opgange bliver d. 21/5 han har væ-

ret lidt svær at få fat i, også skal vi jo varsle med 6 uger. Der mangler 69-70-73 

og 74. 

 

Breuning er ikke sikre på at de kan udføre tagrendeopgaven alligevel, vi venter 

på et endelig svar fra dem. 

 

Har talt med Flyes el service med hensyn til belysning i garager det køre jo ik-

ke helt som vi havde håbet, de tænder hele tiden.  

Flyes el service er nu kommet frem til de bliver nødt til at skifte den censor der 

er i lampen nu, til en anden. Vi krydser finger for det virker        

Det betyder så endnu et besøg i beboernes garager, men forhåbentlig det sidste. 

 

 

4. Formanden orienterer 

 

Der er politipanelmøde på torsdag vi mangler en helt almindelig beboer fra af-

delingen der kan deltage. 
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5. Status på solcelleprojektet 

 

Vores rådgiver har i dag tirsdag gennemgået trækrør i kældrene med YelowTec 

og Parknet. Et kabel skal flyttes og blok 69 skal graves – der mangler førings-

vej. 

Der er også nogle ABA kabler i nogle rør som YellowTec sammen med G4 

undersøger torsdag. 

Føringen af kabler imellem kældre er afgørende for hvilke tavler YellowTec 

skal anvendes – hvilket betyder at der er lidt leveringstid. 

 

Skaden på Hallen – hullet i taget bliver undersøgt/lokaliseret af YellowTec og 

forventes udbedret i løbet af ugen. 

 

I morgen torsdag har rådgiver møde med Vis Blue i Århus, om installation af 

batteri. 

 

Projektet sender et nyhedsbrev ud inden fredag i denne uge til alle beboere. 

 

 

6. VIBO’s 50-års jubilæum 

 

Vi bestiller kagemand til 75 personer og ser hvordan det går. 

 

Tove, Hanne, Peter og Bent deltager i VIBO’s reception den 3/5. 

 

 

7. Strygerulle vaskeriet 

 

Vi har fået et tilbud på en ny strygerulle til vaskeriet på 68.000 kr. 

Vi siger pænt nej tak og beder ejendomskontoret om at fjerne den gamle, samt 

udbedre gulvet under. 

 

 

8. Isolering af gulve i stuelejligheder 

 

Vi har fået et tilbud på kulde/varmeundersøgelse fra Borum på 78.000 for at 

undersøge om der er kuldeproblemer i resten af stuelejligheder. Det siger vi nej 

til og finder ud af hvad vi så gør. Vi starter med at sende et brev ud til stuelej-

lighederne for at høre hvem af dem der har et kuldeproblem. 

 

 

9. Priser på leje af afdelingens udstyr 

 

Se hjemmesiden VIBO.dk og søg på 103. der er en menu der hedder ”Mere om 

afdelingen” og under den en undermenu der hedder ”Udlån/leje” 
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10.  Kursus for nye afdelingsbestyrelsesmedlemmer 

 

 Ingen.  

 

 

11.  Affaldssortering i Huset 

 

 Vi køber nogle affaldsbeholdere til sortering af affald og får ejendomskontoret  

 til at tømme dem en gang om ugen. 

 

 

12.  Fliserens ved Huset 

 

Vi vil gerne ha et tilbud på at få renset fliserne ved Huset for flisepest. 

 

 

13.  App eller hjemmeside til information ang. Bæredygtighed 

 

Vi skal prøve at finde en måde at kommunikere på hvor vi ikke skal omdele 

papirbaseret information. Eventuelt et infosystem i opgangen. 

 

 

14.  Borde/bænkesæt 

 

 Vi bestiller 3 sæt. 

 

 

15.  Ekstraordinært beboermøde 

 

 Vi er klar til beboermødet. 

 

 

16.  Bestyrelsens rådighedsbeløb 

 

 Vi har 8.182,97 kr. tilbage. 
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17.  Status på aktivitetsudvalget 

 

Vi prøver at snakke med 101 og 102 om fælles aktiviteter for at få flere mulig-

heder. 

Lige nu har vi planlagt Store Bededag, Sankt Hans og en tur til Vikingespille-

ne, en tur til Bonbonland, samt et halbal i efteråret.  

 

Vi har 60.350,33 kr.  

 

 

18.  Forslag/spørgsmål fra beboere 

 

 Intet. 

 

  

19.  Eventuelt 

 

 Intet. 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 


